

Referat fra styremøte i Region Øst

mandag 15. januar 2018 kl. 18.00

Tilstede: Jørn Michalsen, Heidi Sannes, Lena Øverbye, Tord Bern Hansen, Pål Kenneth Hangaard, Asgeir Mamen, Samir Tawfiq.

Forfall: Egil Holstad.

1. Referat styremøte 12. desember
Vedtak: Godkjent.
2. Møte med valgkomiteen
Anne Lise Katle redegjorde for komiteens arbeid. Den har flere aktuelle navn den jobber med. Både på landevei og BMX har man aktuelle kandidater. Noen navn ble kort nevnt.
Vedtak: Til orientering.
3. Møte med NCF
President Harald Tiedemann Hansen og Gyri Kjølstad orienterte om den økonomiske situasjonen etter sykkel VM. Situasjonen er krevende, og en endelig avklaring på regnskapet vil dra ut i tid.
Vedtak: Til orientering.
4. Regionens stemmegiving på det ekstraordinære forbundstinget 20.1
Det ble lagt frem et forslag fra JM og at regionens representanter på det møtet stemmer ens.
Forslag:

Styret diskuterte situasjonen i Norges Cykleforbund foran det ekstraordinære tinget 20. januar. Styret er fortsatt av den oppfatning av at det ikke er formålstjenelig å velge et nytt styre få uker før ordinært ting. At det bare fire dager før tinget ikke er kjent hvilke kandidater som eventuelt kan overta, gjør det i praksis umulig å stemme på disse.

Følgende vedtak ble foreslått:

Region Østs representanter på ekstraordinært ting i NCF 20. januar 2018 stemmer mot at det skal velges nytt forbundsstyre og ny valgkomite. Dersom dette forslaget faller, stemmer representantene for valgkomiteens forslag til styre og styrets forslag til valgkomiteen.

Dersom det i forkant av eller under selve tinget oppstår situasjoner som gjør det nødvendig med en ny vurdering, får de av styremedlemmene som er tilstede under tinget fullmakt til å gjøre det.

"Vedtak: Vedtatt mot en stemme. TBH meddelte da at han trakk seg fra sitt styreverv. Han kunne ikke gå med på å møte med bundet mandat, her måtte representantene fra Region Øst få stemme som de anså mest hensiktsmessig etter å ha hørt innleggene på tinget. Han mente også at klubbene i regionen ville være delt i synet, og at en eventuelt delt stemmegivning ville reflektere medlemsmassen. Han ble oppfordret av styret til å tenke

over saken, og ihvertfall fortsette ut perioden. I e-post dagen etter har TBH meddelt at han står på sin avgjørelse om å fratse ut perioden."

5.

6. Valg av representanter til ekstraordinært forbundsting

Regionen kan stille med seks representanter. Det er ønskelig at alle grener er representert.

Vedtak: Regionen stiller med Jørn Michalsen, Heidi Sannes, Lena Øverbye, Pål Kenneth Hangaard, Marie Ommundsen og Samir Tawfiq. Asgeir Mamen er vararepresentant.

7. Årsberetningen 2017

JM redegjorde.

Vedtak: Den forelagte årsberetningen godkjennes som styrets beretning for 2017.

8. Årsregnskap 2017

PKH redegjorde. Regnskapet gir et overskudd på 9669,50 kr (470 757,53 – 461 087,73).

Vedtak: Godkjennes som styrets regnskap for 2017.

9. Prinsipper for kontingentsatser

TBH presenterte ulike scenarier. Det er viktig at kontingent og stemmetall på regionstinget er samstemte. I den nåværende ordningen betaler de store klubbene (over 500 medlemmer) forholdsvis mye mindre i kontingent pr. medlem enn de små klubbene. Dette kan avhjelpes ved å lage flere trinn på kontingentstigen og justere satsene.

Vedtak: Styret foreslår en økning i grunnkontingenten som da blir 2600 kr. På regionstinget presenterer vi ulike løsninger og varsler et nytt kontingentforslag til neste årsting, basert på uttalelser fra klubbene.

10. Budsjettarbeid 2018

JM la frem et budsjett i balanse på kr 550 000 kr. Den oppsatte støtten til aktive ritt på 40 000 kr ble etter forslag fra TBH splittet i to: Reionsmesterskap kr 30 000,- og aktive ritt kr 10 000,-.

Vedtak: Godkjennes som regionens budsjett.

11. Eventuelt: ingen saker

Møte hevet 22:15

AM

Ref.

Nr. 7/2017-18

Referat fra styremøte i Region Øst

tirsdag 12. desember 2017 kl 18.00

Tilstede: Jørn Michalsen, Heidi Sannes, Lena Øverbye, Tord Bern Hansen, Pål Kenneth Hangaard, Asgeir Mamen, Samir Tawfiq fra sak 8.

Forfall: Egil Holstad.

1. Referat styremøte 20. november

Tord påpekte at det i sak 1 bør stå at *NCFs driftregnskap* er tilfredsstillende.

Vedtak: Godkjent med den tilføyelsen.

2. Økonomi

Pål Kenneth redegjorde. Små endringer fra sist.

Vedtak: Til orientering.

3. Situasjonen i NCF – ekstraordinært årsting 20. januar 2018

Vedtak: Regionen stiller med maksimal kvote, seks representanter: to fra hvert fylke, overensstemmende med krav om kjønnskvoltering.

4. Oppsummering møte om landeveiscupen og terminlistemøte

OLC: Jørn redegjorde. Godt oppmøte, også tre nye klubber møtte. Det tas sikte på å arrangere seks til åtte ritt gjennom sesongen.

Terminlistemøtet: Jørn redegjorde. Foreløpig er få ritt innrapportert. Viktig å unngå stevnekollisjoner, det ble også orientert om de nye vakttopplæringskursene. Regionene er ønsket som samarbeidspartnere, særlig på den praktiske delen. Informasjon om para-sykling fra NCF. Jørn sender oss den nasjonale kalenderen.

Vedtak: Til orientering.

5. Oppsummering terrengsamling

Lene redegjorde: En positiv samling med ca 25 deltagere, fra unge til senioralder. Både foredrag og sykling ble det tid til.

Vedtak: Til orientering.

6. Regionmesterskap 2018

For landevei er de foreslåtte datoene muligens problematiske da ToN arrangeres i området vårt da. Terreng: Bør mesterskapet komme på våren? Muligheter for «regionsmestertrøye»? Rittene kan legges inn i Kalas cup.

Vedtak: Ulike alternativer undersøkes og saken tas opp igjen på neste møte.

7. Bidrag til Sørums IL som arrangør av RM terreng 2017

Sørums IL har søk om støtte til RM i fjor.

Vedtak: klubben får kr 6000 i tilskudd. Mer nøyaktige kriterier for hvilke situasjoner det kan søkes for, og beløpsstørrelse bør utvikles.

8. Budsjettarbeid 2018

Jørn presenterte det budsjettet som er oversendt Akershus fylkeskommune. Dette er i balanse på 535 000 kr. Det er kommet inn søknader om støtte på i alt 960 000 kr. Dette er godt over det vi har budsjett til å klare. En sponsor til OLC vil gi lavere utgifter for oss, kontingentøkning er en mulighet for å øke inntektssiden. Støtte fra Akershus fylke og Østfold

fylke blir det søkt om. Til hovedaktivitetene våre går det med ca 300 000 kr, da har vi igjen ca 200 000 kr til andre tiltak.

Kontingentsaken: Jørn orienterte. Vi har nå en to-delt kontingent, store klubber med mer enn 300 medlemmer betaler 150 % av grunnkontingenten (nå kr 2500). Skal vi tre-dele kontingentstørrelsen?

Vedtak: Budsjettet: Saken tas opp på neste møte. Kontingenten: Viktig med et enkelt system. Vi må sjekke ulike muligheter, og se hvordan dette slår ut for klubbene. Tord lager et forslag til satser, tas opp på neste møte.

9. Arbeid mot årstinget 27. januar 2018

Vedtak: Innkalling: Jørn sender ut innkalling i morgen.

Årsberetning: Jørn skriver på bakgrunn av innsendte bidrag fra de aktive gruppene og kommissæransvarlig. Sender det til oss i julen. Tema for seminarer og foredrag: er under utarbeidelse av Asgeir og Heidi.

10. Dato neste styremøte:

Vedtak: 15. januar 2018.

11. Eventuelt: ingen saker

Møte hevet 20:15

AM

Ref.

Nr. 6/2017-18

Referat fra styremøte i Region Øst

mandag 20. november 2017 kl 18.00

Tilstede: Jørn Michalsen, Heidi Sannes, Lena Øverbye, Tord Bern Hansen, Pål Kenneth Hangaard, Asgeir Mamen.

Forfall: Egil Holstad, Samir Tawfiq.

Tilstede under sak 1: Harald Tiedemann Hansen og Rune Midthaug

1. Orientering om VM-økonomien v/Harald Tiedemann Hansen

Det ble gitt en orientering om den økonomiske situasjonen etter sykkel VM, og hvilke forpliktelser NCF har. Man venter fremdeles på både utgifter og inntekter, men har tro på at man vil ha en oversikt innen desember måned. Likviditeten for NCF er i øyeblikket presset, men det er ikke uvanlig på denne tiden av året. Den økonomiske situasjonen totalt er tilfredsstillende og prognosene viser et lite overskudd. Her er det imidlertid flere usikkerhetsfaktorer.

Vedtak: Til orientering

2. Referat styremøte 23. oktober

Vedtak: Godkjent.

3. Henvendelse fra SK Rye med krav om ekstraordinært ting i NCF

Vedtak: Styret finner det ikke hensiktsmessig med et ekstraordinært årsting og støtter derfor ikke Spkl Ryes forslag. Jørn sender brev til Spkl Rye og NCF i morgen med melding om vedtaket.

Vedtatt mot en stemme.

Økonomi

Pål Kenneth redegjorde for økonomien. Ikke så mye har skjedd siden sist. Det er fremdeles noen kontingenter som ikke er betalt, og Jørn purrer opp disse. Det er også forventet flere bingo-inntekter og moms-refusjon. For landeveisdelen er det et overforbruk på ca 50 000 kr. Beholdningen er på ca 600 000 kr og 200 000 i fond.

Vedtak: Til orientering. En omdisponering av midlene kan være formålstjenlig og tas opp neste gang.

4. Planlegging møte om Landeveiscupen 27. november

Vedtak: Jørn møter, andre fra styret er også velkomne. Det er aktuelt å vurdere en navneendring for å promotere regionen bedre.

5. Planlegging av terminlistemøte 4. desember

Vedtak: Heidi møter for oss.

6. Søknad om støtte BMX-ryttere

Det er mottatt søknad om støtte fra Råde og Moss BMX klubber for to utøvere på til sammen 3000 kr. Dette er det rom for i årets budsjett.

Vedtak: Råde og Moss BMX klubber får støtte på kr 1500 hver til Sebastian Aslakrud og Niklas Halvorsen.

7. Budsjettarbeid 2018

Jørn presenterte et grovutkast basert på fjorårets tall.

Vedtak: Tas opp på neste møte. I forbindelse med søknad om støtte til Akershus IK, legges det ved et 0-budsjett basert på det som her er presentert.

8. Arbeid mot årstinget 27. januar 2018

Det er mottatt en klage fra Spkl Rye på dag for årstinget, både for forrige ting og det kommende. Lørdag er ikke en ønsket dag. Denne klagen ønsker Spkl Rye protokollert.

Vedtak: Spkl Ryes klage på at en lørdag brukes til tingdag protokolleres. Regionens ting arrangeres som planlagt lørdag 27.1 på Olavgård hotell. Som i fjor inviteres det til faglige møter på fredag kveld og lørdag formiddag.

9. Dato neste styremøte

Vedtak: Ble bestemt forrige møte til 12.12.

10. Eventuelt

Ingen saker

Møtet hevet kl 20:40

AM

Ref.

Nr. 5/2017-18

Referat fra styremøte Region Øst

mandag 23. oktober 2017 kl. 17.00.

Tilstede: Jørn Michalsen, Tord Bern Hansen, Samir Tawfiq, Pål Kenneth Hangaard, Heidi Sannes, Asgeir Mamen, Marie Ommundsen, Lene Øverbye. I tillegg møtte Caroline Vamnes fra regionens valgkomite som observatør. Forfall: Egil Holstad.

1. Referat styremøte 14.8.17
Lene representerte regionstyret ved Regionmesterskapet terrengsykling.
Vedtak: Godkjennes.
2. Møte med valgkomiteen
Caroline Vamnes møtte. Hun tar kontakt med de som er på valg. Hun deltok også som observatør på styremøtet.
Vedtak: Til orientering.
3. Orientering etter regionledermøte 21. oktober
Jørn og Hans Petter Gulbrandsen redegjorde. NCFs styre fikk støtte fra seks av syv regioner til å fortsette arbeidet med avslutningen av VM-regnskapet på den måten som det nå gjøres. Viktig at Bergen 2017 A/S holdes operativt.
Vedtak: Til orientering.
4. Orientering om velodromplaner og videre framdrift.
Visepresident Hans Petter Gulbrandsen redegjorde for velodromplanene i Norge, tre prosjekter med ulike kostnadsrammer, 90 til 200 mill. Velodromen i Asker ble forhåndsgodkjent 2.10.17, slik at det kan nå søkes om tippemidler. Det er viktig for regionen at vi klargjør våre aktive for banesykling, slik at det er et miljø tilstede når velodromen står der. Også BMX syklistene kan benytte banesykling som trening sa Pål Kenneth.
Vedtak: Til orientering.
5. NCFs jentesatsing
Sophie Thorell fra NCF redegjorde for det som gjøres sentralt i organisasjonen, «Jenter på hjul», og håpet at også regionene ville ta sin del av den jobben. Målet er å doble antallet kvinnelige syklistene innen 2020. Et datagrunnlag var blitt samlet inn i 2016. Det dannet grunnlaget for prosjektet. Nå er det 14 klubber som får en oppfølging fra NCF. I Region Øst er det allerede tiltak som gjøres, i alle grener. **Vedtak: Informasjonen tas til orientering, Regionen sender informasjon om sine prosjekter til NCF ved Sophie Thorell.**
6. Terminlistemøte 2017 – terminlisteansvarlig
Vedtak: 1) Heidi tar jobben som terminlisteansvarlig for neste sesong. 2) Ansvarlige for Kalas cup og OLC samordner sine rittplaner. 3) Terminlistemøte i regionen 4.12.17 på Ekeberg, Jørn kaller inn.

7. Økonomi

Pål Kenneth redegjorde. Vår økonomi er god. På landevei er det noen utgifter som ikke er ført, ellers er det meste levert inn og ført. Det meste av kontingentinntekter har kommet inn, det forventes en bingoinntekt til. Det bør bli et betydelig overskudd på regnskapet denne perioden.

Vedtak: Til orientering.

8. Oppsummering Landeveiscupen – planlegging 2018

Vedtak: Samir tar over administrasjonen av OLC. Innkaller til et møte med klubbene om ikke så lenge.

9. Oppsummering om terrengsatsing – planlegging 2018

Lene orienterte: Det er planer om en samling før jul. Fått god tilbakemelding på det som har vært gjort denne sesongen.

Vedtak: Til orientering.

10. Søknad om støtte til jentesamling på bane

Asker CK har sent inn en søknad om støtte til en banesykkelsamling i Falun, for jenter i regionen. Opplegget blir for inntil 12 jenter. Det søkes om 36 000 kr.

Vedtak: Det er 8000 kr igjen på budsjettet til slike tiltak, og ACK meddeles at de kan få benytte disse, men at utgifter ut over det må bevilges på bakgrunn av nye planer som føres på nytt budsjettet.

11. Budsjettarbeid 2018

Regler for medlemskontingent ble diskutert. Det er vanskelig å finne et system som er både rettferdig og enkelt å administrere.

Vedtak: Saken utsettes til neste møte.

12. Arbeid med kurs for løypevakter

Jørn orienterte. Kurs er under utarbeidelse.

Vedtak: Til orientering.

13. Arbeid mot årstinget 27. januar 2018

Vedtak: Årstinget avholdes med omtrent de samme rammene som sist. Det legges opp til faglige møter for klubbrepresentanter, trenere, kommissærer.

14. Dato neste styremøte

Vedtak: 20.11.17, og nytt møte 12.12.17. Jørn innkaller.

15. Eventuelt

Ingen saker.

Møte hevet kl 21:05

AM

Ref.

Na. 4/2017-18

Referat styremøte Region Øst mandag 14. august 2017

Referatet er skrevet av Jørn Michalsen, ettersom fast referent Asgeir hadde meldt forfall, og fast innstepper Marie måtte gå tidlig.

Tilstede: Pål Kenneth Hangaard, Samir Tawfiq, Heidi Sannes, Lena Øverbye, Marie Ommunden og Jørn Michalsen.

1. Referat styremøte 27. april.

Oppsummering forrige styremøte – besøk hos Råde BMX

Referatet fra styremøte 27. april ble vedtatt uten kommentarer. Styremøte 12. juni bestod av besøk på Rådes BMX-bane, og ingen saker ble behandlet. Det er derfor ikke skrevet noe referat fra det møtet.

2. Orientering om utdanning i forbindelse med nye regler for ritt på landevei
– Prosjektleder Kirsti Ruud i NCF kommer 18.00
– Plan som ble presentert på regionledermøte i juni er vedlagt

Kirsti Ruud møtte ikke (i etterkant fikk vi opplyst at hun samme dag var tatt ut på landslaget til Ladies Tour, og derfor ble forhindret i å komme. Dette må følges opp senere.

3. Planer om diverse prosjekter i regionen
Jonas Orset og Thomas Rem kommer 18.00 – se vedlagte dokumenter

Regionstyret fikk en orientering om prosjektene. Styret stilte seg positiv til initiativene, og ba om å bli orientert senere.

4. Regionens ritt (landveiscup, tandemcup, RM) – hvem stiller fra styret?

Jørn Michalsen stiller for regionen på IF Frøys ritt i landveiscupen 28. august. Samir Tawfiw stiller på de resterende. Tord Bern Hansen og Lena Øverbye representerer regionen under RM i terreng.

5. Økonomi

Pål Hangaard orienterte om den økonomiske situasjonen, som er i henhold til budsjett

6. Oppsummering Morgendagens helter-rittet 13. august

Egil Holstad måtte melde forfall som lagleder i Morgendagens helter-rittet. Heidi Sannes steppet inn på kort varsel, og orienterte kort om rittet. Utfyllig rapport vil komme senere.

7. Orientering om terrengsatsing

Lena orienterte om aktivitetene i forbindelse med terrengsatingen.

8 Oppsummering nordisk mesterskap i BMX i Råde

På Hangaard fortalte om arrangementet. Styret i regionen gratulerte Råde BMX vel vel gjennomført mesterskap, og med gode sportslige resultater

9. Søknad om støtte fra BMX-utøver

Styret diskuterte hvordan regionen skal forholde seg til deltakelse i internasjonale mesterskap. Prinsipielt er det styrets oppfatning av dette bør dekkes av NCFs sentral. Styret vedtok likevel å støtte den konkrete søknaden fra Niklas Halvorsen i Moss BMX med kroner 5.000.

10 Oppsummering regionledermøte i juni

– Referat er vedlagt

Jørn Michalsen deltok under regionledermøtet i Stjørdal i forbindelse med NM. Han utdypet enkelte av punktene i referatet.

11. Dato og opplegg for regionting 2018

Regiontinget holdes lørdag 27. januar på Romeriket. Styret vedtok å lage samme opplegg som i 2017, med seminar fredag kveld og lørdag formiddag før selve årsmøtet.

12. Eventuelt

Ingenting spesielt under eventuelt.

Jørn Michalsen,
referent

Nr. 3/2017-18



Norges
Cykleforbund

REGION ØST

Tilstede: Jørn Michalsen, Samir Tawfiq, Lena Øverbye, Tord Bern Hansen, Pål Kenneth Hangaard, Marie Ommundsen.

Forfall: Asgeir Mamen, Egil Holstad, Heidi Sannes

Referat fra styremøte i NCF Region Øst
onsdag 27. april 2017 klokken 18.00

1. Referat siste styremøte. Kort gjennomgang v/ styreleder.
Vedtak: Godkjent.
2. Økonomi. Pål overtatt ansvaret som kasserer og er i gang. Spørsmål om beløpet etter gamle OCK skal settes i fond i stedet for å stå på konto. Kontingenter er fakturert fra NCF nå. Dette tas stilling til på neste styremøte, etter at møte i styret for midlene er avholdt.
Vedtak: Til orientering.
3. Terrengsatsning. Oppstart til helgen. Uttak på ca 12 ryttere (50/50 gutter og jenter) etter Rye Terrengsykkelfestival. 14. mai første ritt i regi av Regionsatsningen i Vårgårda. Forsøke å legge ut en nyhetssak etter Fiskum-rittet for å få ny publisitet. Grenutvalget styrer hvor mye og hvordan midler skal utbetales i henhold til budsjett.
Vedtak: Til orientering.
4. Nye regler landeveisritt. Ingen tilbakemeldinger fra noen klubber. Avholdes pilotkurs i regi av NCF 3. mai. Heidi og Samir er påmeldt.
Vedtak: Til orientering.
5. Regionens ritt. Regionen er involvert i Landeveiscupen og Regionmesterskapene. Regionmesterskap i BMX falt ut av lista; Gressvik. Bør være representert på alle mesterskap. Tord/Lena stiller på Terreng. Jørn følger opp hvem som kan på Tempo Gigante. Se for øvrig eget oppsett over ritt og representanter. De to rittene som har gått av stabelen har gått greit. Nesodden hadde noe trafikale problemer, mens rittet på Ski hadde en uheldig episode med en utøver. Klubben til utøver/trener rydder opp i saken.
Vedtak: Til orientering.
6. Egenandel kommissærkurs. Forespørsel fra NCF om å dekke kostnader til to kommissærer som var på banekommissærsamling i Odense. Regionene mener det er urimelig at klubb skal dekke så styret ønsker å ta kostnaden.
Vedtak: Regionen dekker kostnaden for de aktuelle kommissærene.
7. Høringsrunde om verneuttalelser. Mottatt skriv om verneplanarbeid for seks områder fra Fylkesmannen. Noen av områdene er innenfor Regionen. Lena og Tord s og tar en vurdering på om dette er noe Regionen bør komme med en uttalelse på.
Vedtak: Til orientering.
8. Styremøte 12. juni. Selve styremøtet avholdes på klubbhuset til Råde BMX. Oppmøte kl 18 og avholder 1t styremøte. Eventuelt avreise kl 17 fra Oslo. Den nye Generalsekretæren er invitert. Administrasjon/styret NCF kan også inviteres. Omvisning, starttrening og en presentasjon av klubben og anlegget.

*Jørn
Saken beh.
Ref ikke
skrevet*

Vedtak: Til orientering.

9. Sykkeldagen 6. juni. Foreløpig ikke mottatt informasjon om arrangementet. Styreleder kommer tilbake til dette dersom det er behov for noe, eller om noen kan stille som representanter.

Vedtak: Til orientering.

10. Eventuelt

- Oslo Idrettskrets feirer jubileum 3. mai. Jørn og Ivar Kjellhov stiller.
- Pål påmeldt Anleggsseminar for Østfold Idrettskrets.

Møte hevet kl. 19.15.

Ref: Marie Ommundsen

Referat fra styremøte 2/17-18 Region Øst, 15.03.17

Tilstede: Jørn Michalsen, Heidi Sannes, Lena Øverbye, Tord Bern Hansen, Pål Kenneth Hangaard, Marie Ommundsen, Asgeir Mamen.

Forfall: Egil Holstad, Samir Tawfiq.

1. Referat fra forrige styremøte.

Vedtak: Godkjent. Styreferater som er godkjent legges ut på hjemmesiden vår, i redigert stand ved behov.

2. Økonomi.

Jørn orienterte. Det har kun vært årsmøteutgiftene som har gått ut i perioden, det er mottatt 30 000 kr fra Akershus IK. Kontingenten blir snart sendt ut. Pål Kenneth har ikke fått tilgang til økonomisystemet.

Vedtak: Til orientering.

3. Oppfølging terrengsatsing.

Lena redegjorde. Et utvalg er opprettet Tord og Lena er i det utvalget. Det er kartlagt ca 30 aktive som kan være aktuelle. Mål for 2017 sesongen er Nordisk cup 14.5 og 17.9 i hhv. Sverige og Danmark. Bladet Terrengsykkel har hatt en artikkel om satsingen.

Vedtak: Styret er positive til det arbeidet som er gjort. Informasjon om det som utvalget gjør legges ut på hjemmesiden vår, gjerne med bilder.

4. Oppfølging av arbeid i forbindelse med nye regler for ritt på landevei

Marie og Heidi har vurdert saken og foreslår at det sendes en e-post til klubbene med spørsmål om de har synspunkter eller forslag til løsninger. Ved behov innkalles det til et møte med klubbene.

Vedtak :Til orientering.

5. Arbeid med velodrom i Asker - brev til NCF

Jørn redegjorde. Regionene har samlet sendt et brev til NCF hvor det bes om redegjørelse for arbeidet. Kompetanseutvalget har hatt sitt første møte, i tillegg til Jørn består det av Bjørn Hamre og Hans Petter Gulliksen.

Vedtak: Til orientering.

6. Banesykling i regionen

Marie orienterte. Grenutvalget for banesykling skal arrangere en lavterskelsamling for jenter i Halden. Det kan bli aktuelt å søke regionen om økonomisk støtte.

Vedtak: Styret er positive til planene, men peker på at rene jentesamlinger også bør suppleres med samlinger av begge kjønn.

7. Vilkår for sykling i marka i Oslo - henvendelse fra Norsk Oganisasjon for Terrengsykling (NOTS).

Jørn informerte. Han skal delta på NOTS årsmøte. Det kan være aktuelt å kontakte de klubbene i Oslo som har rittaktivitet i Oslomarka, samt Oslo Idrettskrets for å diskutere eventuell motstand mot sykkelaktivitet i marka.

Vedtak: Til orientering.

8. Forberedelse til fellesmøte 18. 3

Jørn orienterte. Regionstyret møter med fire personer: Jørn, Heidi, Marie og Pål Kenneth.

Vedtak: Til orientering.

9. Søknad om støtte til Sykkeldagen

Jørn orienterte. Sykkeldagen er 6.6, i Oslo-området. Arrangør har søkt regionen om økonomisk støtte på kr 4344,- til trykking av materiell.

Vedtak: Godkjent, Jørn sørger for utbetaling.

10. Datoer for styremøter

Liste ble presentert på forrige møte, den var nå blitt litt justert.

Vedtak: Vedtatt.

11. Eventuelt

Pål Kenneth orienterte om at kommissæroppsettet for BMX nå er ferdig. Asgeir meddelte at Landvei/MTB har sitt møte i morgen.

Møte hevet kl 19:15

AM
ref.

1-2017/18



Norges
Cykleforbund

REGION ØST

Tilstede: Jørn Michalsen, Egil Holstad, Heidi Sannes, Samir Tawfiq, Lena Øverbye, Tord Bern Hansen, Pål Kenneth Hangaard, Marie Ommundsen.

Forfall: Asgeir Mamen

Referent

Referat fra styremøte i NCF Region Øst onsdag 15. februar 2017 klokken 18.00

1. Velkommen til nytt styreår v/leder Jørn Michalsen.
2. Gjennomgang av hva hvert enkelt styremedlem ønsker med styrearbeidet i Region Øst. Det går fram at de er mange ulike ønsker basert på hvilken gren man i utgangspunktet hører til; landevei, terreng, BMX etc. Felles ønsker er at Region Øst er kontaktpunkt for alle klubber og at dette synliggjøres. Man ønsker å jobbe videre med det arbeidet Regionene har begynt på for barn og unge, jenter, landeveiscup og terrengsatsningsprosjekt. Det er ønskelig at Regionene fyller tomrom mellom klubb og NCF innenfor de fleste grener.
Vedtak: Til orientering

Referat fra forrige styremøte godkjennes. Fremkommer tilleggskommentar ifht terrengprosjektet hvor Soon CK nå har bekreftet at de ønsker å være med.

Vedtak: Referatet fra forrige styremøte godkjennes.

(25.2.2017)

3. Oppsummering regionsting. Temakveld fredag var det litt labert oppmøte, mens det var bedre på lørdag. Selve årsmøtet ble gjennomført på en god måte. Flere av sakene som ble tatt opp har i etterkant fått positiv omtale i media.
Styret vurderer tilsvarende opplegg for neste års ting, eventuelt med noen endringer. Det er ønskelig at kommissærsamlingen videreføres da dette var et positivt tiltak for kommissærene.
Vedtak: Til orientering.
4. Oppsummering regionledermøte. Det ble orientert om situasjonen i NCF på nåværende tidspunkt. Angående stilling som ny Generalsekretær er frist ute og det er opplyst å være mange søkere.
Angående situasjonen for regionene er det klart at det arbeides svært ulikt i de ulike Regionene og det er store forskjeller aktivitetsnivå og praksis.
Vedtak: Til orientering.
5. Arrangørmøter 11. februar. Det ble avholdt arrangørmøte for BMX og MTB NC og NM på Gardermoen. Dette opplevdes som et godt møte hvor både tidligere og nye arrangører møtte. Det var stort sett enighet mellom fremmøte klubber om opplegg, invitasjoner etc.

Arrangørseminaret vedrørende ny forskrift for sykkelritt på veg var det representanter fra NCF administrasjon og styre, samt fra Vegdirektoratet og Statens Vegvesen som stod for innlegg. Ny forskrift innebærer opplæringskrav for løype-, stasjonære- og mobile vakter. Dette vil medføre økt kostnad og sannsynligvis bli mer krevende for klubbene å finne frivillige til å stille som vakter på arrangementer. Dette medfører at klubbene nok må tenke nytt på mange måter.

Regionen ønsker å kartlegge hva klubbene ønsker av Regionen og hva vi kan bidra med. Bør innkalles til et møte med klubbene. Mulig Regionen kan stå for opplæring av noen vakter og at disse fordeles på ritt etter samme modell som kommissærene?

Vedtak: Til orientering. Regionen innkaller klubbene til et felles møte vedrørende nye krav til vakter.

6. Fordeling ansvarsområder. En del ansvarsområder var allerede fordelt på forhånd, mens resten ble fordelt under møtet. Det kom også frem en del nye ansvarsområder. Se egen liste vedlagt referat over hvem som har de ulike områdene.
Vedtak: Til orientering.
7. Terrengsatsning 2017. Soon OK har bekreftet at de ønsker å være med på prosjektet. Det skal avholdes et oppstartsmøte for å forankre skisserte tiltak. To aktuelle resursspersoner til støtteapparat er allerede kontaktet og bekreftet at de er interessert (Ole Kristian Fagerli og Lars Fredrik Nordbakken).
Vedtak: Utvalget utarbeider en skisse for videre opplegg til neste styremøte i Regionen.
8. Styremøteplan for 2017: 15. mars, april/mai, 1 før sommer. Ønskelig med et møte for en demonstrasjon av nye BMX-anlegget.
Vedtak: Jørn sender ut et forslag pr mail.
9. Representasjon fellesmøte NCF 18. mars Gardermoen. Jørn stiller. Dersom andre ønsker å stille gir de beskjed til Jørn.
Vedtak: Til orientering.
10. Kjøregodtgjørelse settes til 3,50 for å unngå skatt. Eget refusjonsskjema som ligger på sykling.no fylles ut og sendes kasserer fortløpende. Dette gjelder alle refusjoner.
Vedtak: Til orientering.
11. Eventuelt.
 - Refusjon for jentesamling er tidligere behandlet og godkjent. Til info.
 - Det er tidligere diskutert at man ønsker å kle opp styremedlemmene. Egil sjekker ut dette. Dersom bruk av NCF-logo må Diadora produsere.
 - Det er kommet en henvendelse fra Terrengsykkel vedrørende lovendring som ble gjort på årstinget. Jørn har besvart. Henvendelsen gjaldt uttalelse fra en person om at det er ønskelig å trekke noen ritt ut fra NCF og gjøre disse kommersielle. Diskusjonen rundt dette førte videre til diskusjon om tidligere vedtatt turrittier og finansiering av regionens aktivitet. Tas opp på et senere tidspunkt.

Møtet hevet kl. 20.00